



---

2025AMC10/12 线下考试操作手册

---

2025 AMC10/12 Offline Text Code of Conduct



## 目录 Catalogue

|                                                                             |   |
|-----------------------------------------------------------------------------|---|
| 第一部分：考试须知.....                                                              | 1 |
| 一、时间安排.....                                                                 | 1 |
| 二、得分说明.....                                                                 | 1 |
| 三、作弊及考试异常行为判定细则（请认真阅读）.....                                                 | 1 |
| 四、考试注意事项.....                                                               | 1 |
| 五、答题卡填涂规范.....                                                              | 1 |
| 第二部分：准考证、成绩查询及证书下载.....                                                     | 3 |
| 一、准考证查询.....                                                                | 3 |
| 二、成绩查询.....                                                                 | 3 |
| 三、证书下载.....                                                                 | 3 |
| Part 1: Exam Instructions.....                                              | 4 |
| (i) Time Schedule.....                                                      | 4 |
| (ii) Answer Norms.....                                                      | 4 |
| (iii) Rules for Determining Cheating and Abnormal Examination Behavior..... | 4 |
| (v) Related Matters needing attention.....                                  | 4 |
| (vi) Answer sheet filling requirements.....                                 | 4 |
| Part 2: Admission ticket, score enquiry and certificate download.....       | 6 |
| (i) Results Check Admission Ticket Enquiry.....                             | 6 |
| (ii) Results Check.....                                                     | 6 |
| (iii) Certificate Download.....                                             | 6 |

## 第一部分：考试须知

### 一、活动安排

#### 1. 准考证查询：

- 查询时间：2025 年 11 月 1 日 12:00 开放查询
- 注意事项：请牢记报名手机号，用于填涂答题卡使用
- AMC10/12A 卷：2025 年 11 月 6 日 17:00-18:15（星期四）
- AMC10/12B 卷：2025 年 11 月 14 日 17:00-18:15（星期五）  
（考前 30 分钟可进入考场，做好考试准备）

#### 2. 成绩查询：活动结束后 4-6 周

#### 3. 证书下载：活动结束后 6-8 周

### 二、得分说明

1. 满分 150 分，共计 25 道单选题；
2. A-E 项为题目作答选项，答对得 6 分，答错 0 分，不答得 1.5 分。

### 三、作弊及考试异常行为判定细则（请认真阅读）

1. 考生须全程独立参加考试，替考、他人于身旁指导等将被判定为考试违纪行为，考试成绩无效；
2. 考生翻阅书籍、笔记，通过手机等电子产品查询资料等夹带、旁窥、抄袭行为将被判定为考试违纪行为，考试成绩无效；
3. 考生开始考试前，必须处理完毕个人事项，中途不得离开考场喝水、上厕所等，离开考场视为作弊，则考试成绩无效；
4. 其他影响考试公平性行为；
5. 请各位考生严格遵守考试规则，共同维护公平公正的考试环境。

### 四、考试注意事项

1. 考前 15-30 分钟进入考场；考试开始 15 分钟后，未参考的考生，不得参加考试；
2. 本次考试不允许提前交卷；
3. 考生请自行准备考试用品：黑色 2B 铅笔，橡皮，黑色中性笔，空白草稿纸；
4. 考试过程中考生可以使用直尺、圆规、橡皮和空白草稿纸。不允许使用计算器、智能手表、手机、计算设备、量角器和坐标纸；
5. 考生在考试结束后，需将答题卡及试卷统一上交，不允许将试卷及答题卡带出考场；
6. 考试结束后 24 小时内，不允许与他人以任何形式讨论考试题目、答案及解答。

### 五、答题卡填涂规范

1. 在答题卡中，除了填涂区、签字区外，其它地方务必不能书写其它任何笔画字符，否则机器可能无法读取，造成废卡；
2. 不能使用涂改液、胶带等，橡皮修改完后，剩余的纸屑渣子等不能留在答题卡上，否则可能造成错误；
3. 选错的项一定用橡皮擦干净，否则可能被当成多选，多选将被判定错误，不得分；

- AMC10/12 的评分标准为答对得 6 分，答错得 0 分，不答得 1.5 分，因此不答的题目不要填涂任何选项，填错要用橡皮擦干净；
- 认真阅读填涂要求及考试须知，签名时请使用黑色中性笔，书写能够看清的字体，不要连笔；
- AMC10A、AMC10B、AMC12A、AMC12B 共用同一款答题卡，注意根据自己参加活动场次填涂答题卡上的 AMC10 或 AMC12，A 卷或 B 卷；
- 学生个人信息唯一识别标志为报名时所用手机号码**，请考生务必使用黑色中性笔填写正确数字，并使用 2B 铅笔正确填涂，以防因填涂错误造成成绩无效的情况发生；
- 除签名区、报名手机号书写区使用黑色中性笔之外，其余填涂部分均需使用 2B 铅笔；
- 填涂示例：

## 填涂示例

Please blacken the circle corresponding to the contest you are participating in.

请填涂活动等级和场次

AMC10 ☐ ☒ AMC12 ☐

1、使用2B铅笔填涂  
2、请选择正确等级和场次进行填涂

Please blacken the circle corresponding to your answer.

请填涂答案

ANSWERS

1 ☐ ☒ ☐ ☐ ☐ ☐

2 ☐ ☒ ☐ ☐ ☐ ☐

3 ☐ ☐ ☒ ☐ ☐ ☐

4 ☐ ☐ ☐ ☒ ☐ ☐

5 ☐ ☐ ☐ ☐ ☒ ☐

10 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

11 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

12 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

13 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

14 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

15 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

16 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

17 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

18 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

19 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

20 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

21 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

22 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

23 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

24 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

25 ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐

1、使用2B铅笔填涂  
2、不作答的题目，不要填涂信息  
3、多填或错填不给分

**AMERICAN MATHEMATICS COMPETITIONS**  
**AMC10 AND AMC12**  
**ANSWER FORM 答题卡**

IMPORTANT DIRECTIONS FOR MARKING THIS FORM 填涂说明

For all coded information, always use No. 2 PENCIL to completely blacken the circle. A circle is completely blackened only if the letter or number is not visible.

所需填涂部分使用2B铅笔填涂，并覆盖整个填涂区域

PROPER mark: ☒ ☒ ☒ ☒ IMPROPER mark: ☒ ☐ ☐ ☐ ☐

LETTER OF COMMITMENT 承诺书

I declare and confirm that:

- The information provided in this sheet is accurate and I will bear the consequence of invalid test result due to the incorrect information filled.
- During this event, I do not use calculators or any other electronic computing devices, but only use permitted stationery, and I do not copy answers from others, or cooperate with others to solve questions.
- Before the start of this event, I have not obtained problems of this event from any source, and within 24 hours after the end of this event, I will not discuss problems, answers and solutions of this event with other people via any way of communication.
- The organizer may publish my name, gender, grade and school information in the award list.

本人承诺并确认：

- 确保填写信息准确性。若因信息填写错误导致考试无效，后果考生自行承担。
- 在本次活动进行期间，不使用计算器或其他任何电子计算设备，只使用允许的文具，不与他人答案或与他人讨论题目，不合作答题。
- 在本次活动开始前，没有从任何渠道获知本次活动的题目，在本次活动结束后24小时内，不与他人以任何形式讨论本次活动的题目、答案及解答。
- 主办机构可以将本人的姓名、性别、年级和所在学校这些信息发布在获奖名单中。

Chinese Name/中文姓名: 王小峰

English Name/英文姓名: Wang Xiaofeng

MOBILE PHONE NUMBER 报名手机号

Please bubble in carefully the mobile phone number used for registration. This mobile p number will be used as your unique identification number. The wrongly filled mobile p number could lead to invalid test score, and such consequence has to be borne by the participant. 请精确填写报名时所用手机号码。该手机号码作为考生唯一识别标志，请务必认真填写，由于错误导致成绩无效，后果自负。

1、使用黑色中性笔书写  
2、填写报名时所用手机号码

1 3 8 8 7 6 5 4 3 2 1

1、使用2B铅笔填涂  
2、与上方手写号码保持一致

## 第二部分：准考证、成绩查询及证书下载

### 一、准考证查询

1. **查询时间：**2025 年 11 月 1 日 12:00 开放查询
2. **查询方法：**
  - 进入官网 [www.math-table.com](http://www.math-table.com)
  - 点击“Admission Ticket”，输入报名手机号，验证后即可查询准考证

### 二、成绩查询

1. **查询时间：**考后 4-6 周，具体时间以官方通知为准
2. **查询方法：**
  - 进入官网 [www.math-table.com](http://www.math-table.com)
  - 点击“Scores”，输入报名手机号，验证后即可查询成绩

### 三、证书下载

1. **下载时间：**考后 6-8 周，具体时间以官方通知为准
2. **下载方法：**
  - 进入官网 [www.math-table.com](http://www.math-table.com)
  - 点击“Personal Center”-“Certificates”，输入报名手机号，验证后即可下载证书

## Part 1: Exam Instructions

### i. Time Schedule

#### 1. Admission ticket enquiry:

- Time: 12:00 on November 1, 2025

- 2. Notation: **Please remember the registration mobile phone number** for filling in the answer card;

#### Exam Time:

- Amc10/12A: 17:00-18:15, November 6, 2025 (Thursday)
- Amc10/12B: 17:00-18:15, November 14, 2025 (Friday)  
(Enter the examination room 15-30 minutes before the test and prepare for the test)

- 3. **Results Check:** 4-6 weeks after the event

- 4. **Certificate Download:** 6-8 weeks after the event

### ii. Answer Norms

- 1. There are 25 single choice questions with a full score of 150 points.
- 2. A to E are the answers to the questions. The score is 6 points for a correct answer, 0 points for a wrong answer, and 1.5 points for a no-answer.

### iii. Rules for Determining Cheating and Abnormal Examination Behavior

- 1. Candidates are required to participate in the test independently throughout the whole process. Taking the test by proxy or instructing others beside them will be judged as violation of the test discipline, and the test results will be invalid.
- 2. Students reading books, notes, and searching for information through mobile phones and other electronic products will be regarded as test violations, and the test results will be invalid.
- 3. Candidates must complete their personal affairs before the test begins. During the test, they are not allowed to leave the test room for drinking water or going to the toilet.
- 4. Other behaviors that affect the fairness of the test.
- 5. Please strictly abide by the examination rules and jointly maintain a fair and just examination environment.

### iv. Related Matters needing attention

- 1. Enter the examination room 15-30 minutes before the test; 15 minutes after the test begins, candidates who have not been referred are not allowed to take the test.
- 2. Early submission is not allowed for this exam.
- 3. Candidates should bring their own exam supplies: black 2B pencils, erasers, black gel pens, and blank scratch paper.
- 4. Candidates may use a ruler, compass, eraser, and blank scratch paper during the exam. Calculators, smartwatches, mobile phones, computing devices, protractors, and coordinate paper are not allowed.
- 5. Candidates are required to hand in both the answer sheet and the test paper at the end of the test.
- 6. Discussion of exam questions, answers and solutions in any form with others is not allowed within 24 hours after the exam.

### v. Answer form filling requirements

- 1. In the answer form, except for the filling area and signature area, you must not write any other stroke characters in other places, otherwise the machine may not be able to read,

resulting in waste card.

- Do not use correction fluid, tape, etc., rubber after modification, the remaining scraps of paper can not be left on the answer sheet, otherwise it may cause errors.
- The wrong item must be cleaned with an eraser, otherwise it may be regarded as multiple selection. Multiple selection will be judged wrong and no score will be scored.
- The scoring standard of AMC10/12 is 6 points for correct answers, 0 point for wrong answers, and 1.5 points for no answers. Therefore, do not fill in any option for the questions you do not answer, and use an eraser to clean the wrong answers.
- Read the filling requirements and instructions carefully. When signing, please use a black neutral pen and write clearly.
- AMC10A, AMC10B, AMC12A and AMC12B share the same Answer sheet. Please fill in the answer sheet AMC10 or AMC12, A or B according to the number of activities you have participated in.
- The unique identification mark of students' personal information is the mobile phone number used during registration.** Please use black neutral pen to fill in the correct number, and 2B pencil to fill in the correct number, in case the result is invalid due to filling in the wrong number.
- Except for the signature area and the writing area of the registration mobile phone number, use black neutral pen, and fill in the other parts with 2B pencil.
- Filling examples:

## Example of answer sheet filling

Please blacken the circle corresponding to the contest you are participating in  
请填涂比赛类别和场次

AMC10 ☒ ☐  
AMC12 ☐ ☐

1. Please use 2B pencil to fill in  
2. Please select the correct contest to fill in

AMERICAN MATHEMATICS COMPETITIONS  
AMC10 AND AMC12  
ANSWER FORM 答题卡

IMPORTANT DIRECTIONS FOR MARKING THIS FORM 填涂说明  
For all coded information, always use No. 2 PENCIL, to completely blacken the circle. A circle is completely blackened only if the letter or number is not visible.  
所填填涂部分使用2B铅笔填涂, 并覆盖整个填涂区域

PROPER mark: ☒ ☒ ☒ ☒ IMPROPER mark: ☐ ☐ ☐ ☐

LETTER OF COMMITMENT 承诺书  
I declare and confirm that:  
1) The information provided in this sheet is accurate and I will bear the consequence of invalid test result due to the incorrect information filled.  
2) During this event, I do not use calculators or any other electronic computing devices, but only use permitted stationery, and I do not copy answers from others, or cooperate with others to solve questions.  
3) Before the start of this event, I have not obtained problems of this event from any source, and within 24 hours after the end of this event, I will not discuss problems, answers and solutions of this event with other people via any way of communication.  
4) The organizer may publish my name, gender, grade and school information in the award list.  
本人承诺并确认:  
1) 根据填写信息准确性, 若因信息填写错误导致考试成绩无效, 后果考生自行承担;  
2) 在本次活动期间, 不使用计算器或其他任何电子计算设备, 只使用允许的文具, 不抄袭他人答案或与他人讨论题目, 不合作答题;  
3) 在本次活动开始前, 没有从任何渠道获取本次活动的题目, 在本次活动结束后, 不向任何人以任何形式讨论本次活动的题目、答案及解答;  
4) 主办机构可以将本人的姓名、性别、年级和所在学校这些信息发布在获奖名单中。

MOBILE PHONE NUMBER 姓名/手机号  
Please bubble in carefully the mobile phone number used for registration. This mobile phone number will be used as your unique identification number. 2B fill in the registration mobile phone number  
请填涂姓名所用手机号码, 该手机号码将作为考生唯一识别标志。请务必认真填涂, 不得写错导致成绩无效, 后果自负。

1. Please use a black gel pen to write  
2. Please use italics and write clearly

Chinese Name/中文姓名: 王小明  
English Name/英文姓名: Wang Xiaoming

1. Please use a black gel pen to write  
2. Fill in the registration mobile phone number

1. Please use 2B pencil to fill in  
2. Keep the same as the handwritten number above

1. Please use 2B pencil to fill in  
2. Do not fill in information for questions that are not answered  
3. No points will be given for multiple choices or wrong choices

## **Part 2: Admission ticket, score enquiry and certificate download**

### **i. Admission Ticket Enquiry**

1. 12:00 on November 1, 2025 open for enquiry
2. Enter the website [www.math-table.com](http://www.math-table.com) and click "Admission Ticket"

### **ii. Results Check**

1. 4-6 weeks after the event (subject to official notice)
2. Enter the website [www.math-table.com](http://www.math-table.com) and click "Scores"

### **iii. Certificate Download**

1. 6-8weeks after the event (subject to official notice)
2. Enter the website [www.math-table.com](http://www.math-table.com) and click "Personal Center" - "Certificates "